
 
 

Interpellatieverzoek Legalisatie woonboten 

 

AAN de voorzitter van de raad  

p/a Griffe – de griffier  

Hierbij verzoeken de heer Jan Alberts (PvdA) en mevrouw Paulette Koek (OAA) de raad hem/haar in 

de gelegenheid te stellen tot het mogen houden van een interpellatie tijdens de raadsvergadering 

van 21 maart over het volgende onderwerp Legalisatie woonboten in Duivendrecht. 

 

Ouder-Amstel Anders en PvdA vragen dit debat aan omdat er naar onze mening; 

1 nog te veel onduidelijkheid is op dit dossier; 

2 te weinig voortgang gemaakt wordt waardoor de bewoners al jaren in onzekerheid verkeren. 

De volgende vragen zijn onderwerp van interpellatie:  

1. Hoe kan het zijn dat de gemeente de documentaire Klem aan de Kade, uitgezonden op 18 

februari 2019 nodig heeft gehad om de ernst van het menselijk leed te onderkennen? (Zie 

reactie gemeente n.a.v. de documentaire. 

2. Welke verwachtingen heeft het college t.a.v. de bezwaarprocedures en 

aansprakelijkheidsstellingen 

3. Wat betreft aanpassing APV door college in november 2017 is dit gedaan onder dwang van 

Amsterdam 

4. Hoe kijkt het college aan tegen het alsnog honoreren van de door ons ingediende motie [ 

oktober 2017] gelet op de toezeggingen gedaan in die richting door de projectleider 

5. Hebben wij het goed begrepen dat het geluid /milieuonderzoek waarop de woonboten 

gelegaliseerd konden worden in de la is verdwenen en de inwoners de dupe zijn geworden 

van het vullen van de gemeentekas. 

6. Denkt het college over voldoende financiële middelen te bezitten om de woonbootbewoners 

schadeloos te stellen indien nodig 

7. Wat gaat de portefeuillehouder in april aan de woonbootbewoners vertellen als het 

conceptbestemmingsplan nog niet klaar is.  

Het college wordt verzocht deze vragen tijdens de interpellatie te beantwoorden.  

Ondertekening en naam, 

 

Jan Alberts (PvdA)   Paulette Koek (OAA)  


